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Priloga k zapisniku zadnje seje občinskega sveta z dne 28.3.2012 
 
 

O D G O V O R I 
NA POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV TER PRESEDNICE IN 

PREDSEDNIKOV SVETOV KRAJEVNIH SKUPNOSTI Z 12. REDNE 
SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE Z DNE 28.3.2012 

 
 
1. Svetnik Jožef Košir je predlagal, da Režijski obrat pripravi obračun stroškov 
delovanja čistilne naprave ter analizo delovanja čistilne naprave Nune in te podatke 
predloži Komisiji za gospodarsko javno infrastrukturo. 
 
Obračun realnih stroškov bomo v Režijskem obratu pripravili, ko bomo čistilno napravo 
prevzeli v upravljanje in stroške za upravljanje tudi ustvarili. Tudi analizo delovanja bomo 
pripravili, ko bomo ČN prevzeli v upravljanje in poročilo posredovali na pristojno ministrstvo. 
Takrat bo s poročilom seznanjena tudi Komisija za gospodarsko javno infrastrukturo. 
 
Odgovor pripravil: Gregor Kovačič 
 
2. Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar je opozorila, da je v Poročilu Občinske uprave 
Občine Zreče za leto 2011 napaka glede financiranja cepiva za cepljenje deklic proti 
raku materničnega vratu.  
 
V Poročilu o delu Občinske uprave Občine Zreče za leto 2011 je občinska uprava popravila 
besedilo glede cepljenja deklic proti raku na materničnem vratu, tako da se glasi: 
 
»V letu 2011 je tudi Občina Zreče sofinancirala nakup cepiva za cepljenje deklic 9. razreda iz 
območja Občine Zreče proti raku na materničnem vratu. Cepljenje je opravila dr. Aleksandra 
Kosevski Kolar. Za cepljenje se je odločilo 18 punc.« 
 
Odgovor pripravila: Aleksandra Godec Mavhar 
 
3. Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar je predlagala, da se v strnjenih naseljih prične 
uvajati ogrevanje na lesno biomaso. 
 
Za obstoječa naselja je trenutno pripravljen predlog izgradnje toplovodnega omrežja na 
Stranicah.  
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Za ogrevanje z DOLB: 
 

 
 
Za ostala naselja, zasebni ali zadružni interes še ni bil izražen. 
 
Odgovor pripravil: Gregor Kovačič 
 
4. Svetnik Jožef Košir je predlagal, da se na Radio Rogla naslovi predlog, da se 
obvestila na radiu ponovno objavljajo večkrat na dan.  
 
ODGOVOR za člane občinskega sveta OBČINE ZREČE:  
NOV SITEM OBVESTIL NA RADIU ROGLA 
 
ZAKAJ SO SPREMEMBE POTREBNE? 
V zadnjih nekaj mesecih Radio Rogla delno spreminja programsko shemo. Spremembe in 
prilagoditve so potrebne, da bo lahko radio zagotovil svoje mesto v naraščajoči konkurenci 
različnih medijev in še naprej zagotavljal dve od svojih osnovnih vizij: širiti dober glas o ožji 
lokalni skupnosti tudi preko njenih meja in kot najbolj hiter medij obveščal o dogajanju znotraj 
lokalne skupnosti.  
Pri tem je velja izpostaviti, da Radio Rogla ni financiran s strani državnih virov (v nasprotju z 
nekaterimi drugimi radijskimi postajami) in mora ves denar za svoje delovanje zagotavljati na 
trgu (od oddajniške mreže, do vseh licenc, koncesnin, plačil avtorskih pravic različnim 
organizacijam, stroškov priprave programa – materialnih in zaposlenih). 
Ker Radio Rogla želi biti dober partner lokalni skupnosti, že od začetka delovanja svoje delo 
usklajuje na programskem svetu, ki mu že 15 let predseduje gospod Gorazd Korošec. V 
svetu so predstavniki lokalne skupnosti in gospodarstva (konkretno Zreče: 2 predstavnika 
občine Zreče, 2 predstavnika Unior Zreče, 1 predstavnik Comet Zreče). Svetu so bile 
načrtovane spremembe programske sheme v najpomembnejših obrisih predstavljene na 
letošnji seji v četrtek, 2. februarja 2012. 
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KJE SMO? 
Radio Rogla preko raziskave Mediana redno spremlja svoj položaj na radijskem trgu. V 15. 
letu oddajanja ostaja radio najbolj poslušana postaja v lokalni skupnosti, z omenjenimi 
spremembami pa je radio spet zagotovil visoko mero poslušanosti v regiji in v Sloveniji (kjer 
trenutno oddaja 89 radijskih postaj).  
 

 
 

 Rogla Radio 1  Aktual Ognjišče  Veseljak  Sraka Val 202

40,60 19,80 
10,00 

7,80 6,90 
4,80 4,60 

Prvih sedem postaj na območju občine: 

Zreče v zadnjem letu 

Vir: Mediana, CATI  in CAWI ,  

obdobje:  marec 2011 - marec 2012,   

moški in ženske , 10-75 , velikost vzorca 89 oseb,  

merjen  je dnevni doseg 

 
 
KAKŠNE SO KONKRETNE SPREMEMBE PRI OBVESTILIH? 
Obvestila smo pravzaprav le porazdelili v programske časovne termine, ki so bolj sprejemljivi 
za širši krog poslušalcev na celotnem območju slišnosti Radia Rogla (regija 03 in delno regija 
02). Prav tako smo obvestilom dali sodobnejšo programsko obliko. 
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Štajerska danes - obvestila 
ponedeljek - sobota: 8.30, 12.30, 16.30, nedelja: 9.30 
Obvestila o izklopih elektrike, težavah v vodooskrbi, osmrtnice, obvestila, razpisi občin in 
javnih zavodov, prosta delovna mesta. Osmrtnice samo 12.30. 
 
Izgubiš – najdemo 
ponedeljek - petek: 11.40, 18.50, sobota: 12.50, 18.50, nedelja: 10.40 
Obvestila o izgubljenih živalih, predmetih - objavljamo brezplačno. 
 
Oglasni bloki Radia Rogla 
Vsak dan, vsako uro: 0.15 in 0.45 (petnajst minut čez uro, petnajst do ure) 
Obvestila o prireditvah, dogodkih, prodajah. Obvestila lokalnih društev poudarjeno: dopoldne 
11.15 in popoldne 17.45 + sobota, nedelja 9.45.  
 
ZAKAJ SO OSMRTNICE SAMO ENKRAT NA DAN? 
Na modernih radijskih postajah večinoma ne objavljajo osmrtnic. 
Ker gre pri osmrtnicah za zelo specifično in pomembno obliko obvestila, smo jih premaknili v 
tisti del programa, kjer bo dosegel največjo učinkovitost za lokalno skupnost. Opazili smo 
namreč, da so osmrtnice omejene na širši prostor občin Zreče, Slovenske Konjice, Vitanje in 
Oplotnica, kjer imamo seveda tudi velik del poslušalcev, a zaradi večanja poslušalskega 
prostora, moramo zadovoljiti potrebe poslušalcev iz širše štajerske regije, v katero sodijo tudi 
Rogaška Slatina, Celje, Šentjur, Slovenska Bistrica ….  
 
ZA KONEC 
Trudimo se zadovoljiti prav vse potrebe in navade poslušalcev in verjamemo, da nekaterim 
včasih ni všeč, da se zadeve spreminjajo. Verjemite, delamo s polno paro, da zadovoljimo 
prav vsakega poslušalca štajerske regije, saj je boj na radijskem trgu zelo hud in ker smo 
komercialna radijska postaja, odvisna od prodanega oglasnega prostora, je ta boj toliko hujši.  
 
Sicer pa hvala za vaše vprašanje, potrudili se bomo še naprej delati program, ki bo drugačen 
od ostalih, in seveda bomo pri tem ostali zvesti temu, kar smo. Štajerci izpod Pohorja. 
 
Odgovor pripravila: Valerija Motaln, odgovorna urednica Radia Rogla 
 
 
5. Predsednik Krajevne skupnosti Gorenje, Boris Podgrajšek, je predlagal, da se pri 
Filčenku postavi kontejner. 
 
Kontejner se lahko postavi v dogovoru z izvajalcem javne službe. Stroške odvozov nosi ali 
KS Resnik, ki je enak odgovor že dobila, ali KS Gorenje. 
 
Odgovor pripravil: Gregor Kovačič 


